
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och PROTOKOLL NR 11/2017 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: tisdag 12 december 2017 kl. 13.00 – 15.30 

 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2017-12- 

 

 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Jan Delvert 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR   ledamot 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Tf. Förvaltningschef Carina Braun, enhetschef Sophie Dahlberg, samordnare 

Yassine Kazi-Tani, enhetschef Magnus Åkesson, samordnare Karin Olsson-

Sandberg, sekreterare Erik Odenlid. 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Jan Delvert utsågs att justera protokollet. 



 

 

 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll om sådana finns 

Ordförande Dolores Back signerade protokollet från sammanträdet 2017-11-15.  

§4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2017-12-19.  

Tf. FC Carina Braun föredrog ärenden till idrottsnämndens kommande 

sammanträde 2017-12-19.  

§5 

Presentation av remissen ”Ett Stockholm för alla - Program för 
tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2018-2023”  

Enhetschef Magnus Åkesson och samordnare Karin Olsson-Sandberg 

presenterade remissen och förvaltningens tankar om detta. 

Beslöts att ha ett möte med FH rådet och Magnus Åkesson om detta. Datum som 

beslöts var 10 januari 2018 kl. 10:00. Magnus bokar lokal.  

§6 

Presentation av revidering av det idrottspolitiska programmet.  

Enhetschef Magnus Åkesson och samordnare Karin Olsson-Sandberg 

presenterade programmet med ett bildspel som bifogas protokollet som bilaga 

ett.  

§7 

Presentation av ”Idrottsstandard för idrottshallar”  
 
Samordnare Yassine Kazi-Tani presenterade tillsammans med enhetschef 

Sophie Dahlgren ärendet med ett bildspel som bifogas protokollet som bilaga 

två och mejlfrågor som bilaga tre. 

FH rådet hade flera medskick omkring detta, bl.a. om vägghängda uppvikbara 

stolar i duschutrymmen som Sophie och Yassine tog till sig. 

 

Dolly tillägger att detta arbete är mycket bra och vad FH rådet under en längre 

tid efterfrågat. Toppen! 

 

  
§8 

Övriga frågor. 

Då inga övriga frågor fanns avslutades sammanträdet kl. 15:30 


